
票务服务费

持旅行社开立机票之旅客，若欲更改行程，请洽原开票旅行社改票。

自 2021 年 02 月 1 日(含)起，持旅行社开立之全程未用长荣航空/立荣

航空国际航线机票之旅客，于全球机场、市区订位票务柜台及客服中

心更改者，除原票相关改票手续费及价差/税差外，每张机票将另收

取 USD50 或等值之票务服务费（本服务费不提供任何折扣亦不可退

费）。

建议旅客出发前务必确认所持机票与已确认的订位一致或避免未订

妥机位径至机场临柜搭机，以免衍生此项服务费。

Ticketing Service Fee

For tickets issued by travel agents, any subsequent changes shall refer to
the original issuing agent.

Effective from 01FEB2021, for totally unused EVAAIR/UNI AIR
international tickets issued by travel agents that request to change at
airports, ticketing offices or call centers, an USD50.00 or equivalent
value of Ticketing Service Fee for each ticket will be charged in addition
to the fare/tax difference and the related change fees. No further discount
to the Ticketing Service Fee and it’s non-refundable.

It’s highly recommended to make sure your ticket is consistent with the
booking before traveling and not try to take a flight without a confirmed
booking to avoid such an additional charge.


